
Styrelsemöte vid Svenska Hundklubben 
Uppsalaavdelning

    2009-10-12, Moralund

Närvarande: Thomas Lange, Margareta Norin, Bo Lilje, Helen Gustavsson, Stina 
Edling, Anita Lundquist

Frånvarande: Pertti Karonen

§69 Mötets öppnande
Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§70 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes och godkändes.

§71 Val av justeringsman
Till justeringsman valdes Helen Gustavsson.

§72 Föregående protokoll
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

§73 Ekonomirapport
Ekonomin ligger på plus enligt budget.
Vi diskuterade vart vi ska annonsera i för tidning till våren. Knivsta tidningen är 
bra, ev. Uppsalatidningen, Bo Lilje kollar upp om vi kan få rabatt i den.
Elavtalet i stugan går ut i höst. Bo Lilje ser över avtalet och kommer med ett 
förslag hur vi ska göra.

§74 Klubbkläder
Önskemål om klubbkläder har inkommit. Margareta Norin föreslår att vi tittar på 
kläder från Engelsons. Margareta tar med sig katalog till stugan samt ringer 
Engelsons och kollar om det går att få ett tryck.

§75 Funktionärsmiddag
            Beslut: Aktiva funktionärer får 200 kr till funktionärsmiddag 4 december. Stina 

ordnar ställe och anmälan.

§76 Funktionärsmöte
Tider för höstens möten:
31 okt Slutprov
3 nov Diplomutdelning
7 nov Kursfinal i Södertälje
11 nov Funktionärsmöte kl 18.30 
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§77 Utbildning
UBK kommer att bjuda in till ytterligare en hundproblemskurs den 9-10 januari. 
Förfrågan har kommit till oss om de kan vara i Uppsala. 
Beslut: Vi anser att det går bra att den hålls i Uppsala.

§78 Rapporter 
CS
Protokoll inkommit från CS. 

UBK
Se §77.
Hundproblemskurs hölls i helgen i Södertälje. Med från Uppsala var Gunnar 
Vahlund, Maria Alm, Therese Sundberg, Stina Edling och Anita Lundquist. 
Stina och Anita tyckte att det var en väldigt bra kurs.

            CTK
En grupp bestående av Tommy Östlund, Susan Gustavsson, Mikael Ivanov och 
Susanne Ahlén har sett över tävlingsreglerna och lämnat ett förslag på nya. De ska 
nu presentera dem för övriga i CTK. Förslaget innebär att det kommer att finnas en 
röd tråd genom alla tävlingsklasser dvs att man bygger på momenten mer och mer i 
de olika klasserna. Om CTK antar dessa förslag kommer de sedan ut på remiss till 
avdelningarna.

Kommittéer
Innemiljö
Stina har tittat efter nya plastblommor att förgylla lokalerna med men inte hittat 
några ännu.

Instruktörer
Ett instruktörsmöte ägde rum 29/9.
Elvy Sjöberg har tyvärr meddelat att hon vill ta time out som spårinstruktör då det 
sliter mycket på kroppen. Men hon hjälper gärna till som spårläggare, spårdomare, 
när någon vill ha extra hjälp inför prov t ex samt att hjälpa spårinstruktör då denne 
stöter på problem med hundar. Vi får även fortsättningsvis låna hennes mark.

Övriga rapporter
Styrelsen gratulerar våra 4 nyblivna instruktörer: Caroline Nordlander, Maria Alm, 
Maria Karlsson och Therese Sundberg!

§79 Övriga frågor
---
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§80 Nästa möte
Måndagen den 16 november kl 18.30

§81 Mötets avslutande
            Ordförande avslutade mötet och tackade alla för visat intresse.

Uppsala 2009-10-12

………………………. ………………………… …………………………
Thomas Lange Helen Gustavsson Anita Lundquist  
Ordförande Justeringsman Vid protokollet
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